
Z A P I S N I K

sastavljen dana 24.04.2023. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte pozivom KLASA: 601-01/23-01/19, URBROJ: 2186-181-23-1 od 20.04.2023. godine.

Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica,
3. Marko Futač, voditelj zapisnika,
4. Ana Marija Vrščak,
5. Andreja Podoljnjak.

Ostali prisutni:
1. Martina Hrupec, ravnateljica.

Sjednicu otvara predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran, konstatira da su prisutni
svi članovi Upravnog vijeća i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća,
2. Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag,
3. Odluka  o  raspisivanju  natječaja  za  upis  djece  u  Dječji  vrtić  Pčelica  Bisag  za

pedagošku godinu 2023./2024.,
4. Plan upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2023./2024.,
5. Pravilnik o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag,
6. Odluka o oslobađanju plaćanja udjela u cijeni vrtića za svibanj 2023. godine,
7. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 27.03.2023. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 27.03.2023. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 27.03.2023. godine je
prihvaćen jednoglasno.

Toč. 2)
Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag

Predsjednik podsjeća da je Upravno vijeće donijelo prijedlog Pravilnika o unutarnjem
ustrojstvu i načinu rada na prošloj sjednici,  a na koji je 18. travnja i Općinsko vijeće dalo
svoju prethodnu suglasnost. Pravilnikom se određuje sistematizacija radnih mjesta, zaduženja
po radnim mjestima i način rada vrtića.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda.



Predsjednik daje prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg
vrtića Pčelica Bisag na glasanje.

ZAKLJUČAK: Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića
Pčelica Bisag je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 3)
Odluka o raspisivanju natječaja za upis djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag

za pedagošku godinu 2023./2024.

Predsjednik poziva ravnateljicu  da obrazloži  ovu točku dnevnog reda.  Ravnateljica
obrazlaže da se temeljem Pravilnika o upisu djece upis provodi po provedenom natječaju. Ove
godine planira se upis samo troje ili četvero djece, i to djece koja prošle godine nisu mogla
biti upisana.

Predsjednik dodaje da prednost pri upisu imaju djeca s područja Općine Breznica.
Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u

vezi ove točke dnevnog reda.
Predsjednik daje prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za upis djece u Dječji vrtić

Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2023./2024. na glasanje.

ZAKLJUČAK:  Odluka  o  raspisivanju  natječaja  za  upis  djece  u  Dječji  vrtić
Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2023./2024. je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 4)
Plan upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2023./2024.

Predsjednik  obavještava  vijećnike  da  je  Općinsko  vijeće  na  sjednici  održanoj  18.
travnja dalo i svoju suglasnost na prijedlog Plana upisa djece.

Ravnateljica objašnjava da se za veće vrtiće radi plan upisa po uzrastima, ali da se
ovim Planom predviđa upis samo troje ili četvero djece. Točan broj ovisi o tome da li će dijete
koje sada pohađa vrtić dobiti odgodu pohađanja osnovne škole ili će ostati u vrtiću još jednu
godinu. Dodaje i da po Pravilniku o upisu djece prednost imaju starija djeca predškolske dobi.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda.  U raspravi o upisu i  broju
djece u vrtiću sudjeluju Ana Marija Vrščak, ravnateljica, predsjednik i Andreja Podoljnjak.

Predsjednik daje prijedlog Plana upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku
godinu 2023./2024. na glasanje.

ZAKLJUČAK: Plan upisa djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu
2023./2024. je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 5)
Pravilnik o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag

Predsjednik objašnjava da je prijedlog pred Vijećem pročišćeni tekst Pravilnika o radu,
budući da je do sada donijeto već šest izmjena i dopuna Pravilnika. Prijedlog Pravilnika je
također i usklađen s novim Zakonom.

Ravnateljica obrazlaže značajnije izmjene u odnosu na važeći Pravilnik. U članku 51.
dodani su dodatni dani godišnjeg odmora za zaposlenike s djecom. U članku 67. dodani su
različiti koeficijenti za odgojitelje s visokom stručnom spremom i višom stručnom spremom,
te poseban koeficijent za pomoćnog djelatnika za njegu, skrb i pratnju.

Predsjednik dodaje da će zaposlenici s visokom stručnom spremom imati malo veći
koeficijent složenosti poslova od onih s višom.



Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda.

Predsjednik daje prijedlog Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag na glasanje.

ZAKLJUČAK:  Pravilnik  o  radu  Dječjeg  vrtića  Pčelica  Bisag  je  prihvaćen
jednoglasno.

Toč. 6)
Odluka o oslobađanju plaćanja udjela u cijeni vrtića za svibanj 2023. godine

Predsjednik objašnjava da je Općina osigurala  sredstva u visini od 29.040,00 € od
Središnjeg  državnog  ureda  za  demografiju  i  mlade  po  Pozivu  za  održavanje  i  razvoj
predškolske aktivnosti u 2023. godini. Jedan od uvjeta za dobivanje sredstava je oslobađanje
roditelja od plaćanja usluge vrtića za jedan mjesec.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda.

Predsjednik  daje  prijedlog Odluke o oslobađanju  plaćanja  udjela  u cijeni  vrtića  za
svibanj 2023. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Odluka o oslobađanju plaćanja udjela u cijeni vrtića za svibanj
2023. godine je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 7)
Ostala pitanja i prijedlozi

Nema drugih pitanja i prijedloga te predsjednik zatvara sjednicu.

Dovršeno u 19:00 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


